

使用Living+ 智能家居組合套裝 HK\$500 折扣優惠碼之條款及細則

- 1) Living+ 智能家居組合套裝 HK\$500 折扣優惠碼 (「優惠碼」) 只適用於客戶 (「客戶」) 經由 HKT 專門店或指定銷售熱線並於指定住宅地區申請由 HKT Smart Living 提供的指定 Living+ 智能家居組合套裝 (「服務」)。每位客戶只可以獲得一組優惠碼及於2021年3月31日前使用優惠碼一次。
- 2) 優惠碼只適用於繳付由 Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited (「HKT」) 發出之相關服務賬單上的最後應付款項，並不適用於服務安裝前繳付之HK\$1,000訂金。在 HKT 的全權意見下若服務安裝不成功而導致服務訂單取消，優惠碼亦會作廢。
- 3) 優惠碼不可與其他折扣或推廣同時使用。
- 4) HKT 有權隨時以相同或近似價值之禮品代替優惠碼，而毋須作另行通知。
- 5) 優惠碼不可轉讓、兌換現金或其他貨品。
- 6) HKT 不會就優惠碼或與之有關之事宜而引致的直接或間接的損失或損害或任何支出承擔任何責任。
- 7) HKT 保留權利以更改或終止優惠碼或此等條款及細則而毋須作另行通知。若就優惠有任何爭議，HKT 之決定為最終、具有約束力及決定性的。使用服務須受相關條款及細則約束，詳情請參閱 <https://www.smartliving.hkt.com/chi/home-automation/livingplus>。
- 8) 若此等條款及細則的中文版本與英文版本出現任何分歧，一概以英文版本為準。

Terms and Conditions of the use of Living+ Smart Home Kit HK\$500 discount promotion code

- 1) The use of Living+ Smart Home Kit HK\$500 discount promotion code (“**Promotion Code**”) is only applicable to customers (“**Customers**”) who subscribe to the designated package of Living+ Smart Home Kit (“**Service**”) provided by HKT Smart Living in designated estates via HKT Shop or designated sales hotline. Each Customer can only get one Promotion Code and use the Promotion Code once on or before March 31, 2021.
- 2) The Promotion Code only is applicable to the final payment listed on the relevant payment notice of the Service issued by Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited (“**HKT**”) and is not applicable to the HK\$1,000 prepayment before the Service installation. The Promotion Code will be forfeited if the order of the Service is cancelled because of unsuccessful installation of the Service in HKT's sole opinion.
- 3) The Promotion Code cannot be used in conjunction with other discounts or promotional offers.
- 4) HKT reserves the right to replace the Promotion Code with other products of similar or equivalent value without prior notice.
- 5) The Promotion Code is non-transferrable and cannot be exchanged for cash or other products.
- 6) HKT shall not be liable in any way for any direct or indirect loss or damage or expense arising from or in connection with the Promotion Code.
- 7) HKT reserves the right to vary or cancel the Promotion Code and/or amend or alter these terms and conditions without prior notice. In case of any disputes, the decision of HKT shall be final, binding and conclusive. The use of the Service is subject to its relevant terms and conditions. For details, please refer to <https://smartliving.hkt.com/eng/home-automation/livingplus>.
- 8) In the event of any discrepancy between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.